
Raalte, 29 juni 2019 

Onderwerp: Dataveiligheid 

Geacht college, 

Vandaag kwam in het nieuws dat meerdere gemeenten en provincies gebruik maken van apparatuur 

van Huawei waaronder ook onze gemeente. Zoals bij het college ongetwijfeld ook bekend zijn er 

twijfels over de beveiliging van dit merk en de kans op spionage. 

Ook Deventer en Olst-Wijhe, waar wij samen mee werken in DOWR verband, worden genoemd als 

gebruikers van Huawei apparatuur. 

Als VVD vinden wij dat de gemeente zeer zorgvuldig moet omgaan met de gegevens van inwoners en 

de lat qua beveiliging zo hoog mogelijk moet liggen. 

Daarom de volgende vragen: 

1. Kan het college aangeven wat voor soort apparatuur van Huawei er binnen onze gemeente 

en in DOWR verband in gebruik is? 

2. Kan het college aangeven of er recent nog een risicoanalyse is uitgevoerd? 

3. Hoe is het college omgegaan met adviezen vanuit het rijk en de AIVD? 

4. Is het college van plan deze apparatuur te blijven gebruiken? Zo ja, waarom wel? Zo nee, op 

wat voor termijn verwacht u deze vervangen te hebben. 

5. Hoe gaat het college en het DOWR samenwerkingsverband om met de aanschaf van nieuwe 

apparatuur? 

Namens de VVD fractie, 

Alexander Kreule 

 

 

 

 


